
 
Referat, bestyrelsesmøde torsdag den 20. april 2017 kl. 18.00 i klubhuset. 

Tilstede: Kim Møller Behrend, Formand (KMB) V 

 Torben Madsen, Næstformand (TM) V 

 Jens Krøis, Kasserer (JK) V 

 Brian Harder (BH) V 

 Flemming Hvid (FH) V 

 Michael Donstrup (MD) V 

 Anders Schnack, daglig leder (AS) V 

Referent: AS  

 
 

Agenda:  Ansvar Deadline 

Punkt 1 
KMB 

Godkendelse af dagsorden 

• Godkendt                            

  

Punkt 2 
KMB 

Underskrivelse af sidste mødes referat 

• Underskrevet 

 
 

 
 

Punkt 3 
KMB 

Konstituering af bestyrelsen 

• Bestyrelsen konstituerede sig. JK fortsætter som kasserer og TM 
som næstformand.  

• Bestyrelsens fordeling af udvalgs ansvar som 
bestyrelsesrepræsentant bevares med følgende ændringer: 

o Mentorer og prøvemedlemmer (JK) 
o Par 3 bane og træningsfaciliteter under Baneudvalget (BH) 
o Ad hoc udvalget (MD) 

• Der findes løsning med vicevært og golfbil service. Evt. 
koordinering af Ad hoc udvalg med vicevært.  

• Bestyrelsens sider på hjemmeside opdateres med organisation og 
kontaktpersoner. 
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Punkt 4 
KMB 

Underskrivelse af forretningsordenen 

• Forretningsordenen blev underskrevet efter opdatering. 

• Der udarbejdes disponeringsregler til næste bestyrelsesmøde, 
herunder inhabilitetsregler for bestyrelsesmedlemmer.                  
Da bestyrelsen ikke ønsker, at deres dømmekraft og bevæggrunde 
for disponering kan betvivles, er udgangspunktet, at entrepriser 
ikke kan udføres af bestyrelsesmedlemmers respektive firmaer for 
RoGK. Dog ønskes beskrevet en undtagelse for rådgivningsarbejde, 
hvor bestyrelsesmedlemmer har en åbenlys ekspertise via deres 
erhverv, som klubben kan drage fordel af frem for kontrahering af 
relativt dyre konsulentydelser. 

• Ved udbud skal en leverandør udenfor sponsorkredsen spørges – 
ud over de relevante sponsorer. 
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Punkt 5 
AS 

Oplæg til ny møde agenda 

• Alle gav udtryk for forskellige ønsker til ny agenda format. 

• Der er bred enighed om, at den store del af bestyrelsesmødernes 
tid, der går med information og opdatering af hinanden skal 
reduceres. Dette kan løses med et fast ”info skriv” mellem 
møderne, som også indeholder relevant information fra udvalg og 
KiK. Dette organiseres via AS. 

• Agendaen skal have fokus på større væsentlige ting (Projekter og 
emner) – og der skal tider på, som overholdes. 

• Der udarbejdes en møde / rapporterings kalender for året. 

• Oplægget fra AS tilpasses og færdiggøres – og så prøver vi fra 
næste møde☺. 
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Punkt 6 
AS 

Økonomi   

• Vi er stort set på budget. Lidt mindre sponsorindtægter – lidt 
større Senior medlemskontingent – lidt færre omkostninger. 
Resultatet er DKK 7.000 bedre end budget i 1. kvartal. 

 
 

 
 



• Positiv medlemsudvikling på Senior Fuld tid - 796. Vi er næste oppe 
på niveau med højeste medlemstal i 2016 (798) allerede nu. 

• Vi har allerede 33 prøvemedlemmer til forårs sæsonen 

Punkt 7 
 

Aktuelle sager: 

• Forskønnelse af området omkring klubhuset  

• Der er enighed om at der skal pyntes lidt omkring vores 
hovedindgang ved de nye skilte. Blomster m.m. Eventuelt i tønde, 
hortensia, rododendron, etc. AS finder løsning med Nick samt 
pasningsløsning.  

• Flytning af det gamle starterhus blev diskuteret. Konklusionen 
blev, at starterhuset bliver på sin plads. 
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Punkt 8 Orientering fra sekretariatet / daglig leder 

• Alle sejl sættes til omkring Golfens Dag – og vi får meget omtale. 

• De nye biler er kommet, 2 kommer senere. 

• Sagen med hegnet ved Hørhusene og vores naboer ser ud til snart 
at finde løsning 

  

Punkt 9 
 
 
 

Udvalgs- og arbejdsområde orientering. Information fra udvalg: 
➢ Baneansvarlig. 

o Der er plantet træer ved hul 10 / 11 
➢ Bygninger og træningsfaciliteter 

o Mange projekter i gang. Der er prioriteret nogle stykker – 
specielt overdækket driving range og klubhus. 

o Der er etableret samarbejde med Natur og miljøudvalget om 
energibesparelser 

➢ Sportsansvarlig. 
o Der var lidt kvalitetsproblemer med forholdene på Tysklands 

turen, som TM arbejder lidt med efterfølgende. Alligevel var 
turen en succes, alle var glade og gode at rejse med☺ 

➢ Økonomi / information og Regel-HCP 
o Der var 57 tilmeldte til den anden regelaften, men lidt 

skuffende mødte kun 40 deltagere op. Det gik imidlertid fint og 
der var gode spørgsmål og aktivitet fra salen. 

o Hul 11 om-rates til efteråret. Det er imidlertid lang tid at spille 
med en åbenlys forkert rating af hullet. En midlertidig om-
rating af hul 11 påtænkes derfor foreslået fra Regel-HCP 
udvalget frem til den endelige rating foreligger. 

o Aktivitetsudvalget er udvidet med Niels Yde. 
o Der mangler desværre en sponsor til midsommer matchen, da 

den hidtidige sponsor har trukket sig. Sponsorudvalget er på 
sagen og JK taler med Vejlebo og Winther. 

o Info udvalget fungerer godt. Henrik er ret belastet for tiden, og 
det skal der generelt tages hensyn til i forhold til henvendelser 
til ham! 

➢ Turneringsansvarlig. 
o Ingen punkter til referat 

➢ Forretningsansvarlig  
o Desværre har Majken og Allan valgt at stoppe den 31/12 når 

forpagteraftalen udløber.  
o Der skal informeres om det HOP / AS (Er gjort nu). 
o En proces skal i gang inden sommerferien for at finde en ny 

forpagter. Det bliver KMB, AS og BH der står for det.  
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Punkt 10 Fastlæggelse af årets møder 

• 23/5, 16-18/6, 22/6, 24/8, 28/9, 26/10, 30/11. Kalender med til 
næste møde.        

  

Punkt 11 Eventuelt 

• Baghalllen bliver ikke holdt tilstrækkelig godt. Der skal fejes og 
tømmes affaldsspande. Dette tænkes ind i vicevært funktionen. 

• Info udvalget har anmodet om retningslinier for udsendelse af 
pressemeddelelser. Udvalget har foreslået en proces udenom 
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bestyrelsen, da der oftest ikke er tid / mulighed for et længere 
godkendelses forløb. Dette blev godkendt. Dog skal bestyrelsens  
kopieres / orienteres såvel som meddelelserne ikke må have 
politisk indhold uden bestyrelsens godkendelse. 

 
 


